
Närvarande – Fullmäktige
Stockholms Galoppsällskap
Roger Asp
Lisbeth Bolin
Marianne Dufva
Roland Egnestam 
Hans Engblom
Christer Gråberg
Henrik Haglund
Robert Holmsten
Per Jardetun
Caroline Malmborg
Eva McLaren
Wolfram Meyer
Ivan Sjöberg
Lena Staag
Solveig Stefansson
Leif Wretman
Clarence Örhammar
17 st

Skånska Fältrittklubben
Kristina Anderson
Håkan Birger
Peter Engström
Per Gellström
Catharina Genberg
Alexandra Granroth
Monica Jansson
Peter Jardby
Nina Lindberg Lensvik
Björn Malmberg
Jessica Ohlson
Linda Reuterskiöld
12 st

Göteborgs Galoppsällskap
Christoffer Andersson Rönnlund
Åsa Edvardsson
Christer Hederud
Caroline Müller Rousell
Lotta Månsby
Stig Pilroth
6 st

Närvarande från Svensk Galopp
Tf vd Anders Gustafson, samordnare Kristina E Bengtsson, 
samt från styrelsen: Anna Sundberg, ordförande, Bodil 
Blomqvist, Anja Rhodin och Maria Westman, samt - via 
Zoom - Jan Ohlsson.
Även närvarande: Per Gustaf Ekbom och Nadja Bellander.

§ 1 Stämmans öppnande 
Svensk Galopps ordförande Anna Sundberg öppnade 
stämman och hälsade de närvarande välkomna.

§ 2 Val av stämmoordförande
Per Gustaf Ekbom valdes till mötesordförande.

§ 3 Val av protokollförare
Nadja Bellander valdes till protokollförare.

§ 4 Beslut om närvaro respektive yttranderätt 
för annan än SGIF:s styrelse eller fullmäktige
Stämman beslöt att tillåta åhörare men 
att dessa inte skulle ha yttranderätt.
 
§ 5 Val av två ledamöter att jämte 
ordföranden justera protokollet
Per Gellström och Solveig Stefansson valdes till justerare.

§ 6 Val av två rösträknare
Per Gellström och Solveig Stefansson valdes 
även till rösträknare.

§ 7 Fastställande av röstlängd 
Röstlängden fastställdes för respektive sällskap genom 
upprop. 17 närvarande från Stockholms Galoppsällskap, 
12 närvarande från Skånska Fältrittklubben och 6 närva-
rande från Göteborgs Galoppsällskap. Totalt 35 röst-
berättigade närvarande.

§ 8 Fråga om stämman blivit i behörig ordning utlyst 
Godkändes att stämman blivit i behörig ordning utlyst.

§ 9 Fastställande av dagordning 
Dagordningen fastställdes enligt utsänd lista, 
med följande ändringar:
Punkt 10, Styrelsens redovisning av ekonomiskt utfall, 
flyttades till ny punkt 12.
Punkt 12 a/ny Punkt 11 a, Fyllnadsval till styrelsen, flytta-
des till tidpunkt då samtliga föreslagna kandidater kunde 
närvara (och avhandlades sedan som Punkt 11 b).

§ 10 Val av valberedning för tiden 
till nästa ordinarie höstmöte
De tre sällskapen hade nominerat vardera två kandidater 
till valberedningen. SGS: Louis De Geer, med Lena Staag 
som suppleant. SFK: Catharina Genberg, med Alexandra 
Granroth som suppleant. GGS: Lars Gradin, med Åsa Ed-
vardsson som suppleant. Stämman valde in samtliga dessa. 
Catharina Genberg utsågs till sammankallande i valbered-
ningen.

§ 11  I behörig ordning väckta övriga frågor 

a) Motion från SGS om förändring av Svenskt Derby.
Roland Egnestam föredrog bakgrunden och anledningen 
till att SGS önskar en förändring av Derbyserien och en 
återgång till ett Derby för skandinaviskuppfödda hästar. 
Flera personer yttrade sig i frågan, och Håkan Birger upp-
gav ett antal skäl till att inte ändra Derbyserien. 

Efter ytterligare diskussioner beslöts att återremittera 
frågan till SG:s styrelse, som ska utreda den för beslut vid 
nästa årsstämma.

Protokoll Svensk Galopps höststämma 2023-10-29
på Hotell Birger Jarl och via Zoom, kl 07.30-10.06
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b) Fyllnadsval till styrelsen i Svensk Galopp
Louis De Geer berättade om valberedningens arbete med 
att finna nya kandidater till SG:s styrelse. Valberedning-
ens förslag var Ove Konradsson, Bengt-Ove Hedborg och 
Peter Engström. GGS hade lämnat in motförslag mot Ove 
Konradsson, nämligen Bodil Blomqvist. SGS hade lämnat in 
motförslag mot Peter Engström och Bengt-Ove Hedborg, 
nämligen  Ivan Sjöberg. Även Caroline Malmborg, SGS, 
hade lämnat in motförslag mot Bengt-Ove Hedberg och 
Peter Engström, nämligen Hans Engblom. Sedan samtliga 
kandidater hade fått möjlighet att presentera sig, ajourne-
rades stämman kl 9:03-9:12.

Då stämman återupptogs, var de närvarande redo att 
rösta. Röstningen företogs på så sätt att ett val gjordes 
mellan Ove Konradsson och Bodil Blomqvist och ett val av 
två personer mellan Bengt-Ove Hedborg, Peter Engström, 
Hans Engblom och Ivan Sjöberg. Resultatet som tillkän-
nagavs efter ytterligare ajournering kl 9.15-9.35, blev att 
Bodil Blomqvist valdes att ingå i SG:s styrelse  till och med 
årsstämman 2025 och att Peter Engström och Bengt-Ove 
Hedborg valdes att ingå i SG:s styrelse till och med års-
stämman 2024.

c) Motion från GGS angående fördelning 
av prispengar men också tävlingsdagar
Beslöts att hänskjuta frågan till SG:s styrelse som tillsam-
mans med representanter från de tre sällskapen ska göra 
en total översyn av fördelningen av medel, och detta ska 
vara klart före säsongsstart 2024.

d) Motion från GGS om bidrag till Fegentriryttares resor
Beslöts att skicka frågan vidare till SG:s styrelse 
för behandling.

e) Motion från GGS om flexibla blinkers
Beslöts att styrelsen ska skicka frågan vidare till 
Reglementskommittén för behandling där vid kommande 
möte i november. GGS ska även få en bekräftelse på att 
detta har skett.

f) Motion från styrelsen, revision 
av Svensk Galopps stadgar
Motionen föreslog att minska antalet ledamöter i fullmäk-
tige till 17 st, men med samma inbördes proportioner som 
dagens, det vill säga 8 för SGS, 6 för SFK och 3 för GGS. 

Inom SG:s styrelse hade dessutom ett annat förslag kom-
mit fram, att man skulle ha 15 ledamöter, varav 5 från varje 
sällskap. Då detta förslag inte hade sänts ut till fullmäktige 
före stämman, beslöts att bordlägga frågan till en komman-
de stämma.

g) Styrelsens svar på inkomna motioner
Dessa hade sänts ut till fullmäktige 
tillsammans med kallelsen till stämman.

§ 12 Styrelsens redovisning av ekonomiskt utfall 
för period som minst omfattar årets sex första månader 
Frågan hade redovisats utförligt vid Rådslaget föregående 
dag och nu lämnades endast en sammanfattning av tf vd 
Anders Gustafsson, som kommenterade årets negativa 
resultat och konstaterade att det är en följd av ränteut-
vecklingen, inflationen och pandemin. Svensk Galopp 
måste sänka sina kostnader och öka sina intäkter, men det 
går inte att säga upp befintlig personal om Svensk Galopp 
ska fullgöra sitt nuvarande uppdrag. Detaljerad ekonomisk 
rapport kommer att sändas ut till fullmäktige, redovisat per 
bana.

§ 13 Stämmans avslutande
Mötets ordförande Per Gustaf Ekbom förklarade stämman 
avslutad.

Vid protokollet       Ordförande vid mötet:

Nadja Bellander       Per Gustaf Ekbom

Justeras:              Justeras:

Per Gellström        Solveig Stefansson
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Närvarande från Svensk Galopp
Tf vd Anders Gustafson, samordnare Kristina E Bengtsson, 
samt från styrelsen: Anna Sundberg, ordförande, Bodil 
Blomqvist, Anja Rhodin och Maria Westman, samt - via 
Zoom - Jan Ohlsson.
Även närvarande: Per Gustaf Ekbom och Nadja Bellander.



§ 1 Stämmans öppnande 
Svensk Galopps ordförande Anna Sundberg öppnade 
stämman och hälsade de närvarande välkomna.



§ 2 Val av stämmoordförande
Per Gustaf Ekbom valdes till mötesordförande.



§ 3 Val av protokollförare
Nadja Bellander valdes till protokollförare.



§ 4 Beslut om närvaro respektive yttranderätt 
för annan än SGIF:s styrelse eller fullmäktige
Stämman beslöt att tillåta åhörare men 
att dessa inte skulle ha yttranderätt.
 
§ 5 Val av två ledamöter att jämte 
ordföranden justera protokollet
Per Gellström och Solveig Stefansson valdes till justerare.



§ 6 Val av två rösträknare
Per Gellström och Solveig Stefansson valdes 
även till rösträknare.



§ 7 Fastställande av röstlängd 
Röstlängden fastställdes för respektive sällskap genom 
upprop. 17 närvarande från Stockholms Galoppsällskap, 
12 närvarande från Skånska Fältrittklubben och 6 närva-
rande från Göteborgs Galoppsällskap. Totalt 35 röst-
berättigade närvarande.



§ 8 Fråga om stämman blivit i behörig ordning utlyst 
Godkändes att stämman blivit i behörig ordning utlyst.



§ 9 Fastställande av dagordning 
Dagordningen fastställdes enligt utsänd lista, 
med följande ändringar:
Punkt 10, Styrelsens redovisning av ekonomiskt utfall, 
flyttades till ny punkt 12.
Punkt 12 a/ny Punkt 11 a, Fyllnadsval till styrelsen, flytta-
des till tidpunkt då samtliga föreslagna kandidater kunde 
närvara (och avhandlades sedan som Punkt 11 b).



§ 10 Val av valberedning för tiden 
till nästa ordinarie höstmöte
De tre sällskapen hade nominerat vardera två kandidater 
till valberedningen. SGS: Louis De Geer, med Lena Staag 
som suppleant. SFK: Catharina Genberg, med Alexandra 
Granroth som suppleant. GGS: Lars Gradin, med Åsa Ed-
vardsson som suppleant. Stämman valde in samtliga dessa. 
Catharina Genberg utsågs till sammankallande i valbered-
ningen.



§ 11  I behörig ordning väckta övriga frågor 



a) Motion från SGS om förändring av Svenskt Derby.
Roland Egnestam föredrog bakgrunden och anledningen 
till att SGS önskar en förändring av Derbyserien och en 
återgång till ett Derby för skandinaviskuppfödda hästar. 
Flera personer yttrade sig i frågan, och Håkan Birger upp-
gav ett antal skäl till att inte ändra Derbyserien. 



Efter ytterligare diskussioner beslöts att återremittera 
frågan till SG:s styrelse, som ska utreda den för beslut vid 
nästa årsstämma.
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på Hotell Birger Jarl och via Zoom, kl 07.30-10.06











b) Fyllnadsval till styrelsen i Svensk Galopp
Louis De Geer berättade om valberedningens arbete med 
att finna nya kandidater till SG:s styrelse. Valberedning-
ens förslag var Ove Konradsson, Bengt-Ove Hedborg och 
Peter Engström. GGS hade lämnat in motförslag mot Ove 
Konradsson, nämligen Bodil Blomqvist. SGS hade lämnat in 
motförslag mot Peter Engström och Bengt-Ove Hedborg, 
nämligen  Ivan Sjöberg. Även Caroline Malmborg, SGS, 
hade lämnat in motförslag mot Bengt-Ove Hedberg och 
Peter Engström, nämligen Hans Engblom. Sedan samtliga 
kandidater hade fått möjlighet att presentera sig, ajourne-
rades stämman kl 9:03-9:12.



Då stämman återupptogs, var de närvarande redo att 
rösta. Röstningen företogs på så sätt att ett val gjordes 
mellan Ove Konradsson och Bodil Blomqvist och ett val av 
två personer mellan Bengt-Ove Hedborg, Peter Engström, 
Hans Engblom och Ivan Sjöberg. Resultatet som tillkän-
nagavs efter ytterligare ajournering kl 9.15-9.35, blev att 
Bodil Blomqvist valdes att ingå i SG:s styrelse  till och med 
årsstämman 2025 och att Peter Engström och Bengt-Ove 
Hedborg valdes att ingå i SG:s styrelse till och med års-
stämman 2024.



c) Motion från GGS angående fördelning 
av prispengar men också tävlingsdagar
Beslöts att hänskjuta frågan till SG:s styrelse som tillsam-
mans med representanter från de tre sällskapen ska göra 
en total översyn av fördelningen av medel, och detta ska 
vara klart före säsongsstart 2024.



d) Motion från GGS om bidrag till Fegentriryttares resor
Beslöts att skicka frågan vidare till SG:s styrelse 
för behandling.



e) Motion från GGS om flexibla blinkers
Beslöts att styrelsen ska skicka frågan vidare till 
Reglementskommittén för behandling där vid kommande 
möte i november. GGS ska även få en bekräftelse på att 
detta har skett.



f) Motion från styrelsen, revision 
av Svensk Galopps stadgar
Motionen föreslog att minska antalet ledamöter i fullmäk-
tige till 17 st, men med samma inbördes proportioner som 
dagens, det vill säga 8 för SGS, 6 för SFK och 3 för GGS. 



Inom SG:s styrelse hade dessutom ett annat förslag kom-
mit fram, att man skulle ha 15 ledamöter, varav 5 från varje 
sällskap. Då detta förslag inte hade sänts ut till fullmäktige 
före stämman, beslöts att bordlägga frågan till en komman-
de stämma.



g) Styrelsens svar på inkomna motioner
Dessa hade sänts ut till fullmäktige 
tillsammans med kallelsen till stämman.



§ 12 Styrelsens redovisning av ekonomiskt utfall 
för period som minst omfattar årets sex första månader 
Frågan hade redovisats utförligt vid Rådslaget föregående 
dag och nu lämnades endast en sammanfattning av tf vd 
Anders Gustafsson, som kommenterade årets negativa 
resultat och konstaterade att det är en följd av ränteut-
vecklingen, inflationen och pandemin. Svensk Galopp 
måste sänka sina kostnader och öka sina intäkter, men det 
går inte att säga upp befintlig personal om Svensk Galopp 
ska fullgöra sitt nuvarande uppdrag. Detaljerad ekonomisk 
rapport kommer att sändas ut till fullmäktige, redovisat per 
bana.



§ 13 Stämmans avslutande
Mötets ordförande Per Gustaf Ekbom förklarade stämman 
avslutad.



Vid protokollet       Ordförande vid mötet:



Nadja Bellander       Per Gustaf Ekbom



Justeras:              Justeras:



Per Gellström        Solveig Stefansson
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